
 

 
 

Notulen vergadering Wijkraad Alteveer /’t Cranevelt d.d. 9 september 2008  
 
Aanwezig vanuit de wijkraad en werkgroepen:  

Wil Smits (voorzitter), Maurice Lankheet, Jan van Leusen, Sandra Reinhard, Katja  Smit, 
Jos Verhulst, Luit Rietema (notulen) 

Aanwezig vanuit de gemeenteraad of –commissies: 
 Wieneke Groot  
Aanwezig vanuit de gemeente en overige:  
   Anneke Nijman, Wil Schiere  
Afwezig: Henk van Adel, Joop Geels,Annemarie Engels 
 
1. Opening 
Wil Smits opent de vergadering. 
 
2. Mededelingen, uitgaande en inkomende post 
 
3. Notulen 19 augustus 2008  
Katja Smit was niet aanwezig. 
Toezegging wethouder Van Bodegraven over speelplekken is volgens de afdeling Stadsbeheer van de 
gemeente “moeilijk realiseerbaar”. De toezegging van wethouder Van Bodegraven zal aan wethouder 
Van Eeten kenbaar gemaakt worden. 
Kruising Cattepoelseweg-Van Blankenburgstraat: in de speerpunten staat dat het probleem opgelost is. 
Feit is dat dit niet het geval is, maar dat er geen geld beschikbaar is voor een verdere oplossing. 
Afgesproken wordt de gemeente nogmaals op dit punt te wijzen. 
Afsluiting Bosweg: is opgenomen in plan opknappen Klarenbeek. Vraag is waarom de afsluiting niet 
naar voren gehaald kan worden. 
Verrijzeniskerk: er is 1 zienswijze ingediend op de bouwaanvraag.  
 
4. Actuele zaken  
- Werkgroep Verkeer 
Er is een afspraak gemaakt met de heer Uil van de gemeente. Er ligt een concept verkeersbesluit van 
B&W, waarin het parkeren in de bermen van de Cattepoelseweg bij evenementen in Gelredome 
gelegaliseerd wordt. Uit het gesprek moet blijken welke toezeggingen de gemeente aan de wijk wil 
doen en of er alternatieven zijn. Als het conceptbesluit wordt gepubliceerd kan deze legalisering alleen 
met een bezwaarprocedure tegengehouden worden. 
Er liggen een aantal tekeningen voor om de kruising Cattepoelseweg-Van Blankenburgstraat 
ingrijpend te wijzigen, opgesteld door Katja en Henk. Dit zal verder worden uitgewerkt. 
- Wijkontwikkelingsteam / WMO / Innovatiefonds 
Op 1 oktober a.s. zal het brainstormsessie plaatsvinden.  
- Speelplekken / JOOP 
De vernieuwde speeltuin aan de B. Zweerslaan is bijna klaar. De tafeltennistafel zou terug geplaatst 
kunnen worden op de oude plek. Dit moet door Craneveer worden opgepakt. 
 
- Overig  
Maurice vraagt aandacht voor de jubileumviering van Craneveer op 4 oktober. Dan wordt ook de 
vernieuwde recreatiezaal geopend door de burgemeester. In de middag bestaat de mogelijkheid om 
meer bekendheid te geven aan de activiteiten van de wijkraad in een stand in de feesttent. Jos en 
Sandra zijn in ieder geval aanwezig. 
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5. Wijkplatforms  
Dit onderwerp is op de agenda geplaatst omdat in het COW over de zogenoemde spelregels 
wijkgericht werken gesproken wordt. 
De definitie wijkplatform volgens de gemeente houdt in dat sprake is van een overleg tussen bewoners 
en gemeente waarbij bepaalde spelregels moeten worden gehanteerd. Binnen de wijk is ooit sprake 
geweest de recreatieve vereniging en de wijkraad op te laten gaan in een wijkplatform. Geconstateerd 
wordt dat dit een andere insteek is dan die van de gemeente en de spelregels wijkgericht werken. 
De vraag daarbij is ook of de wijk en de wijkraad de spelregels wel willen toepassen en of dit niet te 
zwaar is voor onze wijk. De spelregels zijn vooral bedoeld voor zogenoemde aanpakwijken en 
preventiewijken. Cranevelt /Alteveer is een beheerwijk. Voor de beheerwijken is een aparte 
bijeenkomst georganiseerd op 29 oktober. Besloten wordt hier met een afvaardiging naar toe te gaan. 
 
6. Kopij Craneveer en website 
Bij IJsbrand zullen de aanleverdata worden opgevraagd. 
Wil maakt een opzetje voor het lijstje met namen en telefoonnummers achterin Craneveer. 
  
7. Rondvraag en sluiting  
Wieneke Groot vraagt of er regels zijn om op openbaar gras te mogen barbecueën. Gesteld wordt dat 
deze regels er zijn en dat er wel bij de gemeente toestemming gevraagd dient te worden. 
Nagegaan zal worden of het geld voor de ondersteuning bij het traject voor de heroïneverstrekking al 
is ontvangen. 
Jan van Leusen vraagt of het nog mogelijk is een voorstel voor een verkeersdrempel of platform op de 
kruising De Wolflaan – Mendelsohnlaan in te dienen. Dit om de snelheid van het sluipverkeer af te 
remmen. Jos Verhulst geeft aan dat ook de bewoners van de Amorijstraat verkeersbelemmerende 
maatregelen wensen die niet in het plan van de 30 km-zone zijn opgenomen.  
Jos gaat bij Henk Verwoert na wat de eventuele mogelijkheden zijn. 
Uiteindelijk komt het definitieve plan van de 30 km-zone als concept-verkeersbesluit nog aan de orde 
in de raadscommissie VROM. Op dat moment kan nog aandacht besteed worden aan andere cq 
onnodige verkeersdrempels.   
Wil Smits sluit vervolgens de vergadering. 
 
 
Resterende vergaderdata in 2008: 21-10*, 11-11, 9-12 
Deadlines aanleveren kopij Craneveer: 13/10 
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